

Issue No. 25

Fascicule n° 25

Thursday, February 13, 1992

Le jeudi 13 février 1992

Chairperson: Harry Brightwell

Président: Harry Brightwell

Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on

Procès-verbaux et témoignages du Comité permanent de l'

Agriculture

Agriculture

RESPECTING:

CONCERNANT:

Pursuant to Standing Order 108(2), a study of the GATT implications

Conformément à l'article 108(2) du Règlement, une étude sur les implications du GATT

WITNESSES:

TÉMOINS:

(See back cover)

(Voir à l'endos)

Canadian Chicken Marketing Agency, Albert Chambers, Minister of Policy Communication, From the Dairy Farmers of Canada, Richard Doyle, Executive Director.

De la Fédération canadienne des producteurs laitiers, Richard Doyle, directeur exécutif.

Pursuant to Standing Order 108(2), the Committee further studied the GATT implications. (See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, February 11, 1992, Issue No. 24)

Le Comité a étudié en outre les implications du GATT. (Voir les Procès-verbaux et témoignages de mardi 11 février 1992, fascicule n° 24)

Jack Wilkinson, Earl Geddes, Lloyd Eyles and Vern Crawford of the Canadian Federation of Agriculture, and Ray Schmitt of Prairie Procs, made statements, and with the other witnesses answered questions.

Jack Wilkinson, Earl Geddes, Lloyd Eyles et Vern Crawford de la Fédération canadienne des producteurs agricoles, et Ray Schmitt de Prairie Procs, ont fait des déclarations, et avec les autres témoins ont répondu aux questions.

At 5:45 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

À 17 h 45, le Comité s'est séparé sur l'appel de la présidence.

Carmen DeBage

Clerk of the Committee

Third Session of the Thirty-fourth Parliament,
1991-92

Troisième session de la trente-quatrième législature,
1991-1992